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Toelichting:  
De ijsbaan is in aanbouw en hopelijk wordt het voor Roosendaal een groot succes en zullen ook de 
winkeliers er volop van profiteren. Overigens was het Van Dregtplein ook een prima locatie geweest. En 
eveneens grote complimenten voor de Horecaondernemers Markt die met een echt openlucht 
winterfestijn gaan komen.  
Misschien moet daar volgend jaar maar een openlucht ijsbaan bijkomen zodat er helemaal “winterknus” 
wordt... 
 
Nu hebben wij vernomen dat Collectief Roosendaal een bedrag van € 10.000 bijdraagt aan de kosten 
van de ijsbaan en dat moet dus zijn in het belang van de winkeliers en omliggende horeca. 
Ronduit teleurstellend vinden wij het dat de ijsbaan met de grommende en stinkende generatoren 
eindigt op het terras en voor de ingang van ‘t Paviljoen.  
 

 
Vragen: 
1. Waarom heeft de gemeente de locatie van de ijsbaan op deze wijze gepositioneerd voor de ingang 

van ‘t Paviljoen? 
 

2. Kunnen omliggende winkeliers en horeca eventuele schade en of omzetverlies claimen bij de 
gemeente, waarom? 

 

Ondertekening, 
Ton Schijvenaars, namens de fractie Nieuwe Democraten 

 
 


